
 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU  

 
HARIDUSKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       17. september 2018 nr 1-9/9 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 17.01 
 
Koosolekut juhatas Margit Suurmets 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Harri Künnapuu,  Hanna Laura Luik, Marko Mägi, Kalli Põld, Kätly Soorm, 
Margit Suurmets, Tonio Tamra, Terje Trochynskyi, Anett Veetamm 
Võtsid osa asendusliikmed: Krista Kukk (Kristel Elmaste asendusliige) 
Puudusid: Toomas Erik Anijärv, Kristel Elmaste, Anne Kaarmäe 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Janika Gedvil, kultuuri- ja 
noorsootöö spetsialist Evelin Lagle, linnapea Madis Timpson 
 
PÄEVAKORD: 
1) Hoonestusõiguse väljaostmine ja laenu võtmine (2018/101) 
2) Projekitoetused 
3) Muud küsimused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Hoonestusõiguse väljaostmine ja laenu võtmine (2018/101) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid eelnõu, millega soovitakse lõpetada hoonestusõiguse seadmise 
lepingud ning osta hoonestusõigus hoonestajalt tagasi (Riia mnt 91 ja Jakobsoni tn 42/42a). 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjoni liikmed toetavad eelnõud. Komisjoni liikmed toetasid. 
 
OTSUSTATI:  
Toetada eelnõud „Hoonestusõiguse väljaostmine ja laenu võtmine (2018/101)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Projekitoetused  
 
Noorsootöö valdkonna taotlused: 
MTÜ Evestuudio taotleb 1095 eurot noorte loomelaagriks Ukrainas. 
 
T. Trochynskyi taandas ennast arutelu ja otsustamise juurest ning lahkus ruumist. 
 
 
 



Ettepanekud: 
M. Suurmets- Kuna noorsootöö projektidest jäi 550 eurot üle, siis on ettepanek tõsta see summa üle 
haridusvaldkonna projektitoetuste reale. 
 
Komisjoni liikmed toetasid ettepanekut. 
 
Haridusvaldkonna taotlused 
MTÜ Viljandi Kitarrifestival taotleb 800 eurot kitarritöötubade korraldamiseks ja läbiviimiseks 
Viljandi Kitarrifestivalil 2018. 
MTÜ Kasvukesa taotleb 450 eurot Oja Kooli kogemusnädalala korraldamiseks. 
Viljandi Gümnaasium taotleb 380 eurot Viljandi noorte keeleprojektiks Pihkva maakonnas. 
MTÜ Eesti Kultuuri Koda taotleb 12 600 eurot Kultuuri- ja Hariduse Kongressiks.  
 
OTSUSTATI:  
1. Eraldada (noorsootöö valdkond) MTÜle Evestuudio 320 eurot.  
2. Komisjon palub alaeelarvete muutmisel kanda noorsootöö valdkonna projektitoetuste realt 550 
eurot  haridusvaldkonna projektitoetuste reale. 
3. Eraldada (haridusvaldkond): 

3.1. MTÜle Viljandi Kitarrifestival 566 eurot.  
3.2. Viljandi Gümnaasiumile 380 eurot.  
3.3. MTÜle Eesti Kultuuri Koda 600 eurot tingimusel, et üks päev toimub Viljandis.  

4. Mitte eraldada MTÜle Kasvukesa küsitud summat, sest hindepunktide keskmine oli kõige 
madalam ning rahaliste vahendite nappuse tõttu otsustas komisjon toetada neid üritusi, mis on oma 
kaalutluselt Viljandi linnale olulisemad. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Muud küsimused 
KUULATI: 
M. Suurmets – Linna esindajad hoolekogudes saatsid oma kokkuvõtted. Neljateistkümnest 
esindajast saatis kokkuvõtte viis.  Väga kiidan Agda Grahvi ja Sirli Tallot. Agda Grahv on teinud 
järgmise ettepaneku: Järgmise arengukavade esitamise perioodi eel võiks koolipidaja mõelda 
ühiskoolitusele (koolipersonal ja hoolekogude liikmed), kus selgitatakse arengukava koostamise ja 
valmimisprotsessi alusprintsiipe. 
 
Ettepanekud: 
T. Tamra – Volikogu poolt määratud isik hoolekogudes peaks jälgima iga-aastaselt kuidas täidetakse 
arengukava.  
 
T. Tamra esitas linnapea M. Timpsonile küsimuse võimaliku omastamisjuhtumi osas. Linnapea 
M. Timpson andis komisjoni liikmetele ülevaate toimunust.   
 
OTSUSTATI:  
1. Saadikurühmadel suhelda enda poolt määratud linna esindajatega hoolekogudes ning panna neile 
südamele, et nad osaleksid hoolekogudes ja esitaksid kord aastas hariduskomisjonile kokkuvõtte.  
2. Välja tuleks töötada küsimused, millele linna esindajad hoolekogudes peaksid vastama. Arutada 
seda märtsikuu  koosolekul. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Margit Suurmets      Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU  

 
 
EELARVE- JA ARENGUKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       20. september 2018 nr 1-8/9 
 
Algus kell 17.00, lõpp kell 18.48 
 
Koosolekut juhatas Juhan-Mart Salumäe 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Peep Aru, Rain Hüva, Kaido Kivisild, Randel Länts, Eve Naanuri, 
Juhan-Mart Salumäe, Tonio Tamra, Malle Vahtra 
Võtsid osa asendusliikmed: Randel Länts, Tõnis Tiit (Harri Juhani Aaltoneni asendusliige) 
Puudusid: Harri Juhani Aaltonen, Helmut Hallemaa, Margus Keerutaja, Jaak Sulg 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Kalvi Märtin, Viljandi 
Veevärk AS juhataja Toomas Porro, peaarhitekt-arhitektuuriameti juhataja Olav Remmelkoor, 
linnasekretär Ene Rink, linnapea Madis Timpson 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Riigihangete seaduses kohaliku omavalitsuse ülesande delegeerimine Viljandi Linnavalitsusele 
(2018/103) 
2. Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2018/104) 
3. Hoonestusõiguse väljaostmine ja laenu võtmine (2018/101) 
4. Planeerimis- ja ehitusalase tegevuse korraldamine (2018/79-2) 
5. Ujulateenuse ostmine (2018/106) 
6. Informatsioon Viljandi linna tänavavalgustuse projektist ning vastamine küsimustele 
7. Muud küsimused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Riigihangete seaduses kohaliku omavalitsuse ülesande delegeerimine Viljandi Linnavalitsusele 
(2018/103) 
KUULATI: 
E. Rink tutvustas eelnõud, millega soovitakse delegeerida hankekorra kehtestamine Viljandi 
Linnavalitsusele. 
 
Komisjoni aseesimees küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI:  
Toetada eelnõud „Riigihangete seaduses kohaliku omavalitsuse ülesande delegeerimine Viljandi 
Linnavalitsusele (2018/103)“. 
 
 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2018/104) 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas eelnõud, millega soovitakse muuta Viljandi Tarbijate Ühistuga sõlmitud 
kinnistute vahetustehingu eellepingu punkti, pikendades vahetustehingu sõlmimise tähtaega ühe 
aasta võrra ehk kuni 05.10.2019. 
 
Ettepanekud: 
A. Soosaar – Ettepanek liita 1 ja 2 punkt ning sõnastada, et linnavolikogu volitab linnapead muutma, 
mitte et linnavolikogu muudab.  
M. Vahtra - Volikogu istungiks võiks materjalide juures olla ka Viljandi Tarbijate Ühistu nõusoleku 
kiri. 
 
Komisjoni aseesimees küsis, kas keegi nõuab ettepanekute ja eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud.  
 
OTSUSTATI:  
1. Linnavalitsusel lisada volikogu materjalide juurde Viljandi Tarbijate Ühistu nõusoleku kiri.  
2. Komisjon teeb ettepaneku liita eelnõus 1 ja 2 punkt ning sõnastada, et linnavolikogu volitab 
linnapead muutma, mitte linnavolikogu muudab.  
3. Toetada eelnõud „Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2018/104)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Hoonestusõiguse väljaostmine ja laenu võtmine (2018/101) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid eelnõud, millega soovitakse lõpetada hoonestusõiguse seadmise 
lepingud ning osta hoonestusõigus hoonestajalt tagasi (Riia mnt 91 ja Jakobsoni tn 42/42a). 
 
Ettepanekud: 
J.-M. Salumäe – Investeerida saavutatav sääst koolide remondifondi/kinnisvara haldusameti 
hooldusfondi. 
J.-M. Salumäe – Linnavalitsusel pakkuda alternatiivne 1 punkti sõnastuse osas. 
 
Komisjoni aseesimees küsis, kas keegi nõuab ettepanekute ja eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
1. Komisjon palun linnavalitsusel pakkuda alternatiivne 1 punkti sõnastuse osas. 
2.  Komisjon teeb ettepaneku investeerida saavutatav sääst koolide remondifondi/kinnisvara 
haldusameti hooldusfondi. 
3. Toetada eelnõud „Hoonestusõiguse väljaostmine ja laenu võtmine (2018/101)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4  
Planeerimis- ja ehitusalase tegevuse korraldamine (2018/79-2) 
KUULATI:  
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse Viljandi linna ehitusmääruse regulatsioonid 
asendada uutega ning olemasolev ehitusmäärus kehtetuks tunnistada. 
 
Komisjoni aseesimees küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
 



OTSUSTATI:  
Toetada eelnõud „Planeerimis- ja ehitusalase tegevuse korraldamine (2018/79-2)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5  
Ujulateenuse ostmine (2018/106) 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas eelnõud, millega soovivad Viljandi linn ja Viljandi vald korraldada ühise 
riigihanke Viljandi linnas ujulateenuse ostmiseks. 
 
Lahkus P. Aru 
 
Tähelepanekud: 
T. Tamra – Seletuskirjas on pesemisteenus, peaks olema aga pesemisvõimalus. 
M. Vahtra – Lisas 2 punktis 2.2 on kirjas, et kokku on kaheksa liiget. Mis saab siis, kui poolthäälte 
enamust ei ole, kuidas võetakse siis vastu otsus? 
 
Eriarvamused: 
R. Hüva – Ma ei ole päri edasilükkamisega oktoobrisse. Eelnõu võiks minna septembrikuu volikogu 
istungi päevakorda.  Ettepanek võtta eelnõu osas seisukoht. 
M. Vahtra – Mina soovin saada volikogu esimehelt põhjendusi, miks soovitakse seda eelnõud 
oktoobrisse lükata. 
 
Komisjoni aseesimees pani R. Hüva ettepaneku võtta eelnõu osas seisukoht hääletusele. Komisjoni 
aseesimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. 
Hääletati: 
4 poolt, 2 vastu, 2 erapooletut.  
 
OTSUSTATI:  
Toetada eelnõud „Ujulateenuse ostmine (2018/106)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 6  
Informatsioon Viljandi linna tänavavalgustuse projektist ning vastamine küsimustele 
KUULATI: 
T. Porro vastas K. Kivisilla poolt saadetud kirjas olevatele küsimustele. 
 
OTSUSTATI:  
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 7 
Muud küsimused 
KUULATI: 
M. Vahtra – Komisjon saab koosoleku materjalid kaks päeva enne komisjoni koosolekut. See on 
liiga lühikene aeg. 
 
A. Soosaar – Kui Männimäele tuleb lumepark, siis tahavad inimesed kuskil parkida. Parkimine on 
väga suur probleem, see tuleb ära lahendada. 
 
M Vahtra – Käänak Selveri ja Toome tänava vahel. Sealt saab sõita ainult üks auto ning seal on 
pime. See on ohtlik ning sellele tuleb leida lahendus  



 
OTSUSTATI: 
1. Komisjon juhib linnavolikogu tähelepanu, et töökorras olev kahe päevane nõue koosoleku 
materjalide edastamise kohta on liiga väike.  
2. Komisjon juhib linnavalitsuse tähelepanu parkimisprobleemile Huntaugu juures ning ohtlikule ja 
kitsale käänakule Selveri ja Toome tänava vahel.  
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Juhan-Mart Salumäe      Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU  

 
KULTUURIKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       13. september 2018 nr 1-10/11 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 17.20 
 
Koosolekut juhatas Liis Aedmaa  
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Liis Aedmaa, Peeter Allikoja, Agda Grahv, Riivo Neering, Valli Pang, 
Veronika Raudsepp Linnupuu, Terje Trochynskyi, Ruth Vaar, Valter Vaha 
Võtsid osa asendusliikmed: Malle Allese (Vallo Kirsi asendusliige), Anett Veetamm 
(Marko Tiituse asendusliige) 
Puudusid: Vallo Kirs, Matti Looga, Marko Tiitus 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Janika Gedvil, kultuuri- ja 
noorsootöö spetsialist Evelin Lagle, linnasekretär Ene Rink 
 
PÄEVAKORD:  
1. Viljandi linna avaliku ürituse korraldamise ja pidamise korra täiendamine (2018/99) 
2. Projektitoetused 
3. Muud küsimused 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1  
Viljandi linna avaliku ürituse korraldamise ja pida mise korra täiendamine (2018/99) 
KUULATI: 
E. Rink tutvustas eelnõud, millega soovitakse täiendada korda võimalusega anda välja avaliku 
ürituse luba teatud tingimustel ka hilinemisega esitatud taotluse korral. 
 
Komisjoni aseesimees küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI:  
Toetada eelnõud „Viljandi linna avaliku ürituse korraldamise ja pidamise korra täiendamine 
(2018/99)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2  
Projektitoetused 
 
Spordivaldkonna taotlused: 
1. MTÜ Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotleb 485 eurot Viljandi LTK Sakala meeskonna 
osalemiseks Eesti võistkondlikel meistrivõistlustel. 
2. Viljandi Maadlusklubi Tulevik taotleb 250 eurot Viljandi Cup 2018 korraldamiseks. 
3. MTÜ Motospordiklubi Nord taotleb 4000 eurot Veemoto võistlusklassi GT-15 
maailmameistrivõistluste korraldamiseks. 



4. MTÜ Viljandi Maadlusklubi Tulevik taotleb 600 eurot 56. Martin Kleini mälestusvõistluste 
korraldamiseks. 
5. MTÜ Võimlemisklubi Meetrum taotleb 1020 eurot Viljandimaa harrastusvõimlemise festivaliks. 
6. MTÜ Viljandi Bowling Club taotleb 930 eurot Viljandi firmaliiga korraldamiseks. 
7. MTÜ Viljandi Bowling Club taotleb 864 eurot Viljandi liiga korraldamiseks.  
 
P. Allikoja taandas ennast Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotluse arutelust ja otsustamisest ning 
lahkus ruumist.  
 
Ettepanekud: 
L. Aedmaa - Viia üle 3672 eurot spordivaldkonna alt kultuurivaldkonna alla.  
 
Komisjoni aseesimees küsis, kas komisjon toetab ettepanekud. Komisjon toetas ettepanekut.  
 
Kultuurivaldkonna taotlused: 
1. MTÜ Viljandimaa Kammerkoor taotleb 600 eurot Viljandimaa Kammerkoori juubelikontserdiks. 
2. MTÜ Teatrihoov taotleb 200 eurot teatrifoorumil BELARUS OPEN osalemiseks.  
3. MTÜ Evestuudio taotleb 1730 eurot moradokmai loomelaagri ettevalmistamiseks. 
4. ART- Fortius MTÜ taotleb 3900 eurot Teatrifestival «Kuldne Mask Eestis». Moskva V. 
Majakovski nimelise teatri etenduse „Mees, kes pidas oma naist kübaraks“ näitamiseks Viljandis. 
5. MTÜ Viljandi Kitarrifestival taotleb 5000 eurot kitarrifestivali korraldamiseks. 
6. MTÜ Evestuudio taotleb 2420 eurot notafe sügisese loomelaagri korraldamiseks. 
7. Eesti Pärimusmuusika Keskus taotleb 3600 eurot Etnokulp 2018 korraldamiseks. 
8. MTÜ Eesti Kultuuri Koda taotleb 1550 eurot  kultuuri ja Hariduse Kongressi ettevalmistava 
seminaripäeva korraldamiseks Viljandis. 
9. Eesti Pärimusmuusika Keskus taotleb 1800 eurot Pärimusmuusika Lõikuspeo korraldamiseks. 
10. MTÜ Viljandi Vanamuusika Festival taotleb 4000 eurot MuusikaSündmus 2018 korraldamiseks. 
 
E. Lagle taandas ennast MTÜ Teatrihoovi taotluse arutelust ning lahkus ruumist.  
 
OTSUSTATI: 
1. Komisjon palub alaeelarvete muutmisel kanda spordivaldkonna projektitoetuste realt 3672 eurot  
kultuurivaldkonna projektitoetuste reale. 
2. Eraldada (spordivaldkond): 

MTÜle Viljandi Lauatenniseklubi Sakala 485 eurot. 
Viljandi Maadlusklubi Tulevikule 600 eurot Martin Kleini mälestusvõistlusteks. 
MTÜle Motospordiklubi Nord 2000 eurot. 
MTÜle Viljandi Maadlusklubi Tulevik 250 eurot Viljandi Cup 2018 korraldamiseks.  
MTÜle Võimlemisklubi Meetrum 1020 eurot.  
MTÜle Viljandi Bowling Club 400 eurot Viljandi liigaks.  

3. Mitte eraldada (spordivaldkond): 
MTÜle Viljandi Bowling Club küsitud summat Viljandi firmaliigaks. Mitte toetada, kuna 
hindamiskriteeriumite järgi sai projekt kõige vähem punkte ning kasusaajate hulk on väike.  

4. Eraldada (kultuurivaldkond): 
MTÜle Viljandimaa Kammerkoor 600 eurot. 
MTÜle Teatrihoov 200 eurot. 
MTÜle Evestuudio 500 eurot moradokmai loomelaagri ettevalmistamiseks. 
ART- Fortius MTÜle 500 eurot. 
MTÜle Viljandi Kitarrifestival 2500 eurot. 
MTÜle Evestuudio 1200 eurot NOORTE notafe 2018 sügiseseks loomelaagriks.  
Eesti Pärimusmuusika Keskusele 847 eurot Pärimusmuusika Lõikuspeoks. 
MTÜle Eesti Kultuuri Koda 500 eurot.  



Eesti Pärimusmuusika Keskusele 2100 eurot Etnokulp 2018 korraldamiseks..  
MTÜle Viljandi Vanamuusika Festival 2000 eurot.  

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3  
Muud küsimused 
KUULATI: 
E. Lage – P. Tobreluts saatis kultuurikomisjonile kirja, et kui ta nädal tagasi keskkonnahariduse 
matkapäeva korraldas, siis tuli lastelt info, et Talli tänavast ei saa läbi. Samuti juhtis ta tähelepanu, 
et avaliku ürituse luba oli võetud, aga keegi ei olnud talle teatanud, et tänav kaevatakse läbi. Teisena 
juhtis ta tähelepanu asjaolule, et polnud võimalik kasutada lauluväljaku tualette, sest kord näeb ette, 
et kõige soodsam tasu on 300 eurot.  
Küsisin aru majandusametilt ning selgus, et firma, kes kaevandas alustas kaevandust ilma 
kaeveloata. Kaeveluba väljastati talle alles 11. septembril. Majandusamet lubas firmaga sellel teemal 
suhelda, et ilma loata ei või kaevata. Mis puudutab aga tualette, siis paraku meil on kehtestatud 
hinnakiri ja linnavara valitsemise korra alusel ei ole meil lubatud mööndusi teha. Linnavalitsus ei 
jätnud taotlejat hätta, vaid pakkusime ka variandid, mis olid neile sobilikud. Neil oli võimalus 
kasutada Viljandi Avatud Noortetoa tualette ning üks variantidest oli ka tasulised tualetid, kui 
õpetajad on sellega arvestanud ja saavad lapsi aidata, kellel ei pruugi olla münte taskus. Taotleja oli 
sellega päri. 
 
OTSUSTATI:  
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Liis Aedmaa       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU  

 
 
SOTSIAALKOMISJON KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       19. september 2018 nr 1-13/9 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 16.38 
 
Koosolekut juhatas Heiki Raudla 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Itta Arak, Mare Hõbemäe, Tiit Jürmann, Ülle Lumi, Jana Pähklemäe, 
Peep Raju, Heiki Raudla, Veronika Raudsepp Linnupuu, Triinu Rõigas, Sirje Taalmaa 
Võttis osa asendusliige Erika Kiviloo (Krista Neeringu asendusliige), Ruuben Rahumets  
Puudusid: Krista Neering, Ingrid Sindi 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, sotsiaalameti juhataja Livia Kask, 
volikogu liige Priit Kaup, Viljandi Haigla SA juhatuse esimees Priit Tampere 
 
PÄEVAKORD: 
1. Uue haigla arengud 
2. Projektitoetused 
3. Muud küsimused 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Uue haigla arengud  
KUULATI: 
P. Tampere ettekannet Viljandi uue haigla ja tervisekeskuse arengutest ning tutvustas valminud 
kodulehte www.newviljandihospital.ee  
 
OTSUSTATI:  
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Projektitoetused  
Sotsiaalvaldkonna taotlused 
MTÜ Elva Koolituskeskus taotleb 180 eurot projektiks "Mälutreening 50+ Viljandis ruumide rendi 
osaline toetamine". 
MTÜ Viljandimaa Invaühing taotleb 447 eurot projektiks "Viljandimaa Invaühingu 30. aastapäeva 
konverents". 
MTÜ Viljandimaa Invaühing taotleb 290 eurot projektiks "Viljandimaa Invaühingu EV 100 
tähistamine õppeekskursiooniga ERM-i". 
 
OTSUSTATI:  
1. Eraldada MTÜle Elva Koolituskeskus 180 eurot.  



2. Eraldada MTÜle Viljandimaa Invaühing 447 eurot. 
3. Eraldada MTÜle Viljandimaa Invaühing 290 eurot. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Muud küsimused 
OTSUSTATI: 
1. Kuu aja jooksul saata volikogu spetsialistile ettepanekuid, mis teemast võiks keegi 
sotsiaalministeeriumist komisjoni koosolekule rääkima tulla.  
2. Järgmisele sotsiaalkomisjoni koosolekule kutsuda Viljandimaa Ühistranspordikeskuse juhatuse 
liige K. Kase rääkima bussiliiklusest.  
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Heiki Raudla       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU  

 
MAJANDUSKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       18. september 2018 nr 1-11/9 
 
Algus kell 17.00, lõpp kell 18.46 
 
Koosolekut juhatas Tõnu Juul 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Tõnu Juul, Aivar Kaljusaar, Maiko Markus, Priit Raudla, Urmas Suik, 
Marko Suvisild, Tõnis Tiit, Valli Veigel 
Võtsid osa asendusliikmed: Sirli Tallo (Taavi Kerneri asendusliige) 
Puudusid: Taavi Kerner, Jaak Madison, Priit Pramann, Vello Raja 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Kalvi Märtin, peaarhitekt-
arhitektuuriameti juhataja Olav Remmelkoor, linnasekretär Ene Rink 
 
Komisjoni esimees küsis, kas päevakorra osas on täiendusi ning kas komisjon kinnitab päevakorra. 
Täiendusi ei olnud ning komisjon kinnitas päevakorra. 
 
PÄEVAKORD:  
1. Viljandi linna avaliku ürituse korraldamise ja pidamise korra täiendamine (2018/99) 
2. Riigihangete seaduses kohaliku omavalitsuse ülesande delegeerimine Viljandi Linnavalitsusele 
(2018/103) 
3. Ujulateenuse ostmine (2018/106) 
4. Hoonestusõiguse väljaostmine ja laenu võtmine (2018/101) 
5. Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2018/104) 
6. Kinnistule aadressiga Linnu tänav 4 // 4a hoonestusõiguse seadmine (2018/98) 
7. Kinnistu võõrandamine (2018/100) 
8. Linna arendusprojektid 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna avaliku ürituse korraldamise ja pida mise korra täiendamine (2018/99) 
KUULATI: 
E. Rink tutvustas eelnõud, millega soovitakse täiendada korda võimalusega anda välja avaliku 
ürituse luba teatud tingimustel ka hilinemisega esitatud taotluse korral. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna avaliku ürituse korraldamise ja pidamise korra täiendamine 
(2018/99)“. 
 
 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Riigihangete seaduses kohaliku omavalitsuse ülesande delegeerimine Viljandi Linnavalitsusele 
(2018/103) 
KUULATI: 
E. Rink tutvustas eelnõud, millega soovitakse delegeerida hankekorra kehtestamine Viljandi 
Linnavalitsusele. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Riigihangete seaduses kohaliku omavalitsuse ülesande delegeerimine Viljandi 
Linnavalitsusele (2018/103)“.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Ujulateenuse ostmine (2018/106) 
KUULATI: 
M. Aaso tutvustas eelnõud, millega soovivad Viljandi linn ja Viljandi vald korraldada ühise 
riigihanke Viljandi linnas ujulateenuse ostmiseks. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud.  
 
OTSUSTATI:  
Toetada eelnõud „Ujulateenuse ostmine (2018/106)“.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Hoonestusõiguse väljaostmine ja laenu võtmine (2018/101) 
KUULATI: 
M. Aaso tutvustas eelnõud, millega soovitakse lõpetada hoonestusõiguse seadmise lepingud ning 
osta hoonestusõigus hoonestajalt tagasi (Riia mnt 91 ja Jakobsoni tn 42/42a). 
 
Saabus M. Suvisild 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Hoonestusõiguse väljaostmine ja laenu võtmine (2018/101)“.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2018/104) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse muuta Viljandi Tarbijate Ühistuga sõlmitud 
kinnistute vahetustehingu eellepingu punkti, pikendades vahetustehingu sõlmimise tähtaega ühe 
aasta võrra ehk kuni 05.10.2019.  
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistute vahetustehingu sõlmimise tähtaja pikendamine (2018/104)“.  
 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
Kinnistule aadressiga Linnu tänav 4 // 4a hoonestusõiguse seadmine (2018/98) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse korraldada elektrooniline enampakkumine tasulise 

hoonestusõiguse seadmiseks Viljandi linnale kuuluvale hoonestatud kinnistule aadressiga Linnu 
tänav 4 // 4a.  
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistule aadressiga Linnu tänav 4 // 4a hoonestusõiguse seadmine (2018/98)“.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 7 
Kinnistu võõrandamine (2018/100) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse võimaldada linnale kuuluva kinnistu hoonestajatel 
kasutada hoonestusõiguse lepingust tulenevat võimalust saada maa omanikuks vastavalt 23.08.2018 
esitatud hoonestajate taotlusele maa väljaostmiseks. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Kinnistu võõrandamine (2018/100)“.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 8 
Linna arendusprojektid 
KUULATI: 
O. Remmelkoor andis ülevaate arendusprojektidest.  
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 
Tõnu Juul      Elika Vahter 
koosoleku juhataja     protokollija 



 

 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU  

 
 
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       19. september 2018 nr 1-12/9 
 
Algus kell 13.00, lõpp kell 13.47 
 
Koosolekut juhatas Rein Suurkask 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Tiit Jürmann, Priit Kaup, Jaak Pihlak, Rein Suurkask 
Puudus Juhan-Mart Salumäe 
Kutsutud: rahandusameti juhataja Marika Aaso, Viljandi Linnahoolduse juhataja 
Sulev Kannimäe, linnapea Madis Timpson 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Linnahoolduse tegevuse ülevaade 
2. Volikogu komisjonide tegevusplaani ülevaade 
3. Muud küsimused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Linnahoolduse tegevuse ülevaade  
KUULATI: 
S. Kannimäe tutvustas linnahoolduse tööd ning edasisi tegevusplaane. 
 
R. Suurkask tutvustas sisekontrolöri saadetud kirja. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Volikogu komisjonide tegevusplaani ülevaade 
KUULATI: 
R. Suurkask – Kevadel palusime komisjoni esimeestelt tegevusplaane. Nüüd palusin komisjoni 
esimeestelt ülevaadet tegevusplaanide täitmise osas. Vastasid hariduskomisjoni esimees 
Margit Suurmets ja kultuurikomisjoni esimees Marko Tiitus. Ülejäänud mulle vastanud ei ole.  
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Muud küsimused 
KUULATI: 
J. Pihlak uuris linnapealt ujulateenuse hanke eelnõu kohta. Linnapea tutvustas eelnõud.  
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M. Timpson ja M. Aaso andsid ülevaate raamatupidaja omastamiskahtluse kohta. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Rein Suurkask       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 


